
 
 
 
 
 
 

Trondheim 24. oktober 2015       
 

Protokoll kretsstyremøte nr 15 2014-2016 
 
Tilstede: Terje Roel, Sigrid Bratsberg, Bjørn Åge Berntsen, Ronald Lindberg og May 

Romundstad 
Forfall: Ådne Røkkum, Linda Hofstad Helleland, Julie Hole, Kristian Pettersen 
Adm:   Kjell Bjarne Helland og Anders Hoff 

         
Sted:  Idrettens Hus/Trondheim Spektrum 
Tid:     Mandag,  19. oktober 2015     
 
 

 

Saksliste kretsstyremøte nr. 15 2014-2016 

 

Sak 82/14-16 Protokoll 

Sak 83/14-16 Referat og orienteringssaker 

 

Kommentar til innkallingen:  

Ingen 

 

Kommentar til sakslista: 

Ny sak referat og orienteringssak – 83/14-16 h) Energismarte Idrettsanlegg 

 

 

 

Sør-Trøndelag idrettskrets 
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Sak 82/14-16 Protokoll    

Saksvedlegg 

a) Protokoll KS møte nr. 14 2014-2016 datert 15. september 2015 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Protokollen godkjennes 

 

 

Vedtak: 

Protokoll enstemmig vedtatt 

 

 

 

Sak 83/14-16 Referat og orienteringssaker    

a) Dialogmøte med Idrettsrådet i Trondheim 

b) Trondheim Idrettsklinikk AS 

c) Refleksjoner Samspillskonferansen 2015 

d)  Refleksjoner Idrettens Hederskveld 

e)  Idrettsrådssamling 6. og 7. november 2015 

f)  Strategisamling STIK 

g)  Representasjoner for STIK(sendes inn skriftlig) 

h) Neste styremøte 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak: 

Referat- og orienteringssaker tatt til etterretning 

 

 

  

Vedtak: 

Orienteringssakene tatt til etterretning med følgende kommentarer: 

a)Følgende tema ble diskutert: Idrettspolitisk dokument 2015-2019, Inkludering, c) 

Rolleavklaringer Idrettsråd(IR) og Idrettskrets, Finansiering IR og «Fjørtoftutvalget». 

c)Gode tilbakemeldinger på Samspillskonferanse og utdeling av Samspillsprisen. Dette 

gjelderbåde med tanke på program og innledere. Det vil bli gjennomført et 

oppsummeringsmøte mellom alle samarbeidspartnere. Møte vil bli initiert av 

TrønderEnergi. 

d)Gode tilbakemeldinger kommet på dette arrangementet også. Evalueringsskjema er 

sendt til alle IR. Resultatet vil bli fremlagt styret når disse foreligger. 

f)Det er kommet forespørsel fra Møre- og Romsdals Idrettskrets om mulighet til å 

arrangere noe felles samling i forbindelse med Ungdoms OL på Lillehammer. Det tas 

kontakt for å avstemme dette. 

Nytt pkt h) Energismarte Idrettsanlegg. Ble gitt en kort orientering om status i 

prosjektet. Prosjektet er formelt sett ikke kommet i gang ennå. 

i)Neste styremøte er mandag 16. november i Rissa kommune.  
 


